
 

 

 

 

 

 

 

 
Přítomni:     Pavel Bochnia  předseda Exekutivy MSKSH 

Marcel Horsák  předseda KR MSKSH  
Martin Strnadel  předseda KM MSKSH 
Miroslav Bartoň  předseda TMK MSKSH 
Jan Zezulčík  předseda STK MSKSH 
Tomáš Petruška sekretář MSKSH 
 

 
 
 
Program:  

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 

2. Informace z STK 

3. Informace z KR 

4. Informace z KM / TMK 

5. Organizační, různé 

 

ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání – Tomáš PETRUŠKA 

- úkol 4/4 – splněno 

- úkol 4/5 – splněno 

- úkol 5/1 – splněno 

- úkol 5/2 – splněno 

 

ad 2) Informace z STK – Jan Zezulčík 

- odhlášení družstva minižáků Bohumín, bude stanoven nový pořadatel turnaje v termínu 

10.-11.11.2018, v případech, kdy družstvo Bohumína bylo nalosováno do pětičlenné 

skupiny, bude sestavení jednotlivých skupin upraveno, bude uložena sankce za 

odstoupení ze soutěže 

- odhlášení družstva starších žáků Třinec, všechna plánovaná utkání se ruší, bude uložena 

sankce za odstoupení ze soutěže 

- všechna dotčená družstva zaslala soupisky v požadovaném termínu, soupisky budou 

zveřejněny na webu MSKSH  

- byly rozeslány platební výměry s poplatky za loňský ročník – zejména úhrady za 

nedodržení licenční politiky a odehrán utkání mimo hrací termíny 

- obdrženy náměty a připomínky pana Tomáše Bárty k uděleným poplatkům a 

k organizaci soutěží 

- oddíl Sokol Klimkovice uspořádal po souhlasu všech soupeřů turnaj minižactva 

v termínu 15.9.2018 (původně plánovaný na březen 2019). Toto nelze zakázat, nicméně 
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je to v rozporu s původní myšlenkou, aby děti zůstaly aktivní a zapojeny do soutěže také 

v průběhu zimních měsíců 

- odehráno první kolo podzimní části – bez připomínek, časté změny hracích termínů již 

v počátku soutěže 

 

ad 3) Informace z KR- Marcel Horsák 

- pan Martin Kosa z časových důvodů ukončil svoje působení v komisi rozhodčích MSKSH. 

Budou vytipováni a osloveni vhodní kandidáti. 

- omluvy a náhradní delegace rozhodčích řeší stejně jako v minulém soutěžním ročníku 

pan Dušan Adámek 

ad 4) Informace z KM / TMK – Martin Strnadel / Miroslav Bartoň 

- Proběhlo doškolení trenérů v Kopřivnici, nakonec se zúčastnilo celkem 29 účastníků 

z našeho i okolních krajů 

- pro příští rok je předpoklad školení shodný jako v letošním roce (seminář nových 

trenérů + doškolovací seminář) 

 

- uskutečnil se Festival miniházené v Karviné, pořadatel Sokol Karviná, bohužel za velmi 

nízkého zájmu oddílů, zúčastnila se jen 4 družstva 

- kvalifikační turnaj ČSPL starších žaček se uskuteční dne 28.9. v Paskově, pořádající 

Ostrava–Zábřeh 

- kvalifikační turnaj ČSPL mladších žaček se uskuteční dne 13.10. v Paskově, pořádající 

Ostrava-Zábřeh 

- kvalifikační turnaj ČSPL mladších žáků se uskuteční dne 28.9. ve Frýdku-Místku 

- Desetiboj mladších žaček pořádá v letošním roce Sokol Karviná, termín bude upřesněn 

- Desetiboj mladších žáků pořádá v neděli 2. prosince SKH Polanka 

- změna v počítání bodů za shot-outy u kategorie mladšího žactva je obecně pozitivně 

kvitována. Tato disciplína nyní neovlivňuje výrazným způsobem výsledek utkání. 

- v pondělí 27. srpna se uskutečnila schůzka zástupců Komise mládeže MSKSH, zástupců 

RHC a trenérů event. zástupců mládežnických družstev. V rámci této akce bylo rozděleno 

pořadatelství některých mládežnických akcí, byly diskutovány aktuální problémy 

v soutěžích žactva a také spolupráce klubů s RHC. Některé oddíly bohužel své zastoupení 

mezi přítomnými neměly.  

 

ad 5) Organizační, různé - Pavel Bochnia 

- koncem srpna proběhlo v Rytířsku vícedenní jednání exekutivy ČSH, na které navazovalo 

jednání Rady ČSH.  

- Radou ČSH byl schválen vyrovnaný rozpočet na rok 2018 

- rezignace generálního sekretáře ČSH k 4.9.2018 

- probíhají další organizační změny na ČSH, situaci komplikuje rezignace generálního 

sekretáře 

- probíhá přenos ekonomických dat do jiného informačního systému, bohužel situace trvá 

déle, než se předpokládalo 

- na schůzce zástupců RHC v Praze byl představen způsob vyúčtování peněz pro jednotlivá 

RHC v rámci platné legislativy MŠMT. Rovněž byla nastolena možná varianta pro 



 

vyúčtování peněz distribuovaným RHC – bude projednáno přímo se zástupci těchto 

subjektů 

- byly schváleny statuty jednotlivých komisí 

- bylo schváleno složení nové disciplinární komise ČSH, členem také J. Zezulčík 

- příští jednání exekutivy ČSH je 4. října 

- probíhá výběrové řízení na organizátora Konference mládeže v lednu 2019 

- byl schválen příspěvek pro start v celostátní soutěži 2. ligy starších dorostenek ve výši 

30 tis. Kč na družstvo 

- připravuje se text nových stanov ČSH 

- podány informace o aktuálnímstavu a vývoji kauz ČSH. Podepsány první marketingové 

smlouvy pro extraligu mužů 

 

 

 

Úkoly z jednání 

 

Úkol č. 6/1 Zaslat písemnou odpověď T. Bártovi na obdržené podněty k organizaci soutěží

  Z: J. Zezulčík     T: 30.9.2018 
 

 

 

 

Zapsal: Tomáš Petruška    Pavel  B O C H N I A 
 sekretář MSKSH    předseda exekutivy MSKSH 
 
 
 
 

Příští jednání exekutivy se uskuteční 
v úterý 23. října 2018 od 18:00 hod v Polance nad Odrou. 


